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RAADSINFORMATIEBRIEF – Nr. 2021-010 
 
Aan de leden van de gemeenteraad 

 
 

 
 
Datum 2 februari 2021 
Zaaknummer Z/21/380227 /ADV/21/1006284 
Onderwerp Bestuur RDL 13 januari 2021 
Portefeuillehouder C. Koers-de Graaf 
 
Contactpersoon Marcel Krosenbrink 
E-mail M.Krosenbrink@zevenaar.nl 
Telefoon 0316-595136 
 
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
 
Inleiding 
Om de raadsleden beter te informeren over Reinigingsdienst De Liemers (RDL) is afgesproken om de 
verslagen en bijbehorende stukken van de vergadering van het bestuur  ter kennisname te brengen van de 
raad. Als bijlage zijn het verslag en de vergaderstukken van de bestuursvergadering van 28 oktober 2020 
toegevoegd. 
 
 
Context     

☐ Actueel maatschappelijk onderwerp/probleem 

☐ Collegeprogramma 

☐ Motie/amendement/toezegging 

x☐ Anders, toezending van stukken: het betreft een afspraak met de raad dat betreffende informatie 
wordt gedeeld  
 
 
Communicatie en vervolgproces 
Van de komende vergaderingen brengen wij u op dezelfde wijze op de hoogte. 
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Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Zevenaar, 
 
 
 
 
Danielle Jansen 

 
Lucien van Riswijk 

secretaris burgemeester 
 
 
Bijlagen 
1. 1005739  Vergaderstukken bestuur 13 januari 
2. 1006461  Verslag bestuur 13 januari 
 



Reinigingsdienst De Liemers

Bestuursvergadering 13 januari 2021
via Teams

AGENDA

1. Opening

2 Verslag 28 oktober 2020

3. Toekomst RDL

4. Toekomst klankbordgroep

5. Stand van zaken aanbiedstation

6. Logo

7. Luierinzameling

8. Terugkoppeling aanbestedingen

9. Rondvraag



Reinigingsdienst De Liemers

Bestuur RDL
Vergadering 28 oktober 2020

Aanwezig: C. Koers en W. Gerritsen (voorzitter)
Ambtelijke ondersteuning: M. Krosenbrink (verslag) en H.Weijers.

1. Opening
De heer Gerritsen opent de digitale vergadering.

2. Verslag 13 juli 2020
Het verslag van 13 juli wordt vastgesteld.

3. Accountantscontrole
Het bestuur besluit de opdracht voor de accountantscontrole aan Stolwijk Kelderman te
verlengen voor de boekjaren 2020 en 2021.

4. Onderzoek behoud inzamelpunt  niet gratis afval 
RDL zal grofweg in beeld brengen wat de extra kosten zijn van het openhouden van het
aanbiedstation in  s-Heerenberg voor  niet gratis  afval. Daarbij neemt zij ook het
aanbiedstation in Lobith mee. Deze informatie kan de gemeente Montferland gebruiken voor
het beantwoorden van de motie.
Het bestuur van de RDL neemt het uiteindelijke besluit tot het realiseren van een nieuw
aanbiedstation op 7poort inclusief het al dan niet behouden van een inzamelpunt voor  niet
gratis afval  in  s-Heerenberg en/of Lobith en zal beide gemeenten tijdig informeren over het
voorgenomen besluit.

5. Krediet voorbereiden aanbiedstation
Het bestuur besluit op basis van de voorlopige begroting een voorbereidingskrediet van
€ 165.500,- te verlenen voor het verder voorbereiden van het nieuwe aanbiedstation op
7Poort en een krediet van € 1.412.000,- voor de aankoop van de grond voor het nieuwe
aanbiedstation.
Het bestuur plant een kennismakingsgesprek met de projectleider.
Bestemmingsplan en stikstofproblematiek zijn in de eerste fase aandachtspunten.

6. Illustratie nieuwe inzamelwagen
Er is enige discussie over het ontwerp, zowel over het logo als de relatie met grondstoffen.
Hierover vindt een terugkoppeling met de ontwerper plaats.

7. Tarieven 2021
Het bestuur legt de tarieven uit de bijlage ter vaststelling voor aan de gemeenteraden van
Montferland en Zevenaar.

8. Reactie provincie op financiële stukken
Het bestuur neemt kennis van de reactie van provincie.

9. Inhaaldata 2021
Het bestuur neemt kennis van de inhaaldata. De gemeenten verwerken die in de
Afvalwijzers. De gemeenten monitoren in 2021 het ontbreken van inhaaldagen voor de PMD-
inzameling.



Reinigingsdienst De Liemers

Bestuursvergadering 13 januari 2021
Onderwerp:
Toekomst RDL

Advies: Besluit nemen over het verstrekken van een opdracht voor onderzoek naar
toekomst RDL

Agendapunt 3

Tijdens de bestuursvergadering van 13 juli is ter sprake gekomen dat het toenmalige
afdelingshoofd van de buitendienst van de gemeente Zevenaar in een memo enkele
opmerkingen heeft gemaakt over de rol van RDL binnen de organisatie. Het bestuur van
RDL heeft toen besproken daar later nog eens op terug te willen komen. Dit agendapunt is
opgenomen om daarover te brainstormen.
Als bijlage is een mogelijke formulering van een opdracht om tot onderzoek te komen
opgenomen.



10. Rondvraag
Mevrouw Koers merkt dat er soms onduidelijkheden zijn in de verantwoordelijk eden tussen
Openbare Werken Zevenaar en RDL. Dit zal in eerste instantie binnen de gemeente
gesproken worden.
De heer Weijers vraagt aandacht voor de communicatie rond aangepaste inzameltijden bij
een hittegolf. Deze zorg zal aan betrokkenen worden overgebracht.



Bijlage bij agendapunt 3

Toekomst RDL

Inleiding

In de nabije toekomst spelen er een aantal ontwikkelingen op het gebied van de
afvalinzameling. Denk hierbij aan omgekeerd inzamelen en de circulaire economie maar ook
verdere digitalisering, robotisering en verduurzaming van het wagenpark. Deze
ontwikkelingen, die mogelijk ook tot grote investeringen leiden, vragen om een toekomstvisie
op de bedrijfsvoering van RDL. De vraag is of RDL als vooral uitvoerende organisatie in de
huidige vorm en inbedding in de organisatie voldoende is toegerust om deze vragen het
hoofd te bieden.
Daarnaast brengt de huidige bestuurlijke en ambtelijke organisatie van de RDL in de praktijk
een aantal problemen met zich mee. Dit geldt zowel de  dubbele  petten op bestuurlijk en
ambtelijk niveau, als de invulling van de opdrachtgever/opdrachtnemer rol.
Dit alles vraagt om een objectieve beoordeling van de huidige regeling.

Om hier goed zicht op te krijgen en een goede afweging te kunnen maken wil RDL graag de
volgende zaken inzichtelijk krijgen:

1. Is RDL als gemeenschappelijke regeling in de huidige vorm en omvang en met
de huidige ambtelijke ondersteuning klaar voor de toekomst ?

• 1a Zo nee, welke alternatieve(n) (organisatiestructuren) zijn beschikbaar?
Wat zijn daarvan de voor- en nadelen?

• 1b Zo ja, welke verbeteringen zijn binnen de huidige structuur nog mogelijk ?

2. Structuur van opdrachtgever en opdrachtnemer
Heeft de RDL een structuur waarin de verhoudingen tussen opdrachtgever en
opdrachtnemer zowel in theorie als in de praktijk goed zijn vormgegeven ?



Bestuursvergadering 13 januari 2021
Onderwerp:
Logo RDL

L
Reinigingsdienst De Liemers

Advies: Besluit nemen over aanpassing logo

Agendapunt 6

In één van de vorige vergaderingen is het logo van RDL aan de orde geweest. Hiervoor is
contact geweest met afdeling communicatie van de gemeente Zevenaar. Zij hebben
aangegeven dat dit niet even een klusje is om tussen door te doen. Zij gaan (een deel van)
die opdracht ook elders beleggen.
Om die opdracht goed uit te kunnen voeren is het onder andere nodig om te weten wat RDL
met het logo wil uitstralen, welk budget voor een nieuw logo beschikbaar is en een
inventarisatie van waar het logo nu allemaal gebruikt wordt. Op grond daarvan kan men dan
een plan van aanpak maken.
Gezien agendapunt 3 is het een overweging de aanpassing van het logo uit te stellen totdat
meer duidelijk is over de toekomst van RDL.



Memo
Reinigingsdienst De Liemers

Kenmerk 20210107 memo voortgang schetsontwerp aanbiedstation 7Poort

Datum:
Project:
Onderwerp:
Opsteller:
Contact¬
gegevens:

7 januari 2021
bouw aanbiedstation 7Poort
voortgang schetsontwerp
Jan van Dijk
tel. 06 29316218
e-mail j.vandijk@zevenaar.nl

1. Inleiding
In overleg met Ruimtelijke Ontwikkeling (Ludwig van Duren en Peter Hiemstra) hebben we
onderzocht hoe we het nieuwe aanbiedstation voor Montferland en Zevenaar onder kunnen
brengen op bedrijventerrein 7Poort. Het terrein dat hiervoor beschikbaar gemaakt kan worden,
is weergegeven in figuur 1. Hierbij is de westelijke grens ten zuiden van het grote gebouw
flexibel in te vullen.

Figuur 1 -
Voorstel kavel voor aanbiedstation 7Poort

In opdracht van RDL heeft Sweco onderzocht hoe het aanbiedstation uit de notitie
Ontwikkeling Aanbiedstation 7Poort  op deze kavel kan worden ingepast.

Eerder deze week heeft de Projectgroep Aanbiedstation 7Poort geconstateerd dat de kavel niet
geschikt is voor een aanbiedstation waarbij de containers in een verdiepte kuil staan.
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2. Achtergrond
Dat een driehoekige kavel niet optimaal is om een aanbiedstation op te huisvesten, was reeds
bekend. Eerder onderzoek had echter laten zien dat het aanbiedstation op de kavel zou moeten
passen (zie notitie  Ontwikkeling Aanbiedstation 7Poort ). Uitgangspunt hierbij was dat één
zijde van de kuil voor gratis stromen zou zijn en de andere zijde voor betaalde afvalstromen.
Een nieuw inzicht is nu echter dat er met het betaalbeleid dat RDL op het aanbiedstation wil
gaan hanteren veel grote containers (ca. 15 stuks) zijn die op het betaalde deel van het
aanbiedstation moeten worden geplaatst en er slechts weinig grote containers (ca. 3 stuks)
nodig zijn op het gratis deel.
Voor het ontwerp betekent dit dat er in de kuil aan beide zijden containers voor betaalde
afvalstromen moeten komen te staan en dat er een apart circuit nodig is voor de gratis stromen.

Met deze opgave past een inrichting met kuil niet meer op de kavel die ter beschikking staat. In
de figuren 2, 3 en 4 zijn schetsen gepresenteerd waarin geprobeerd is de inrichting met kuil op
de kavel onder te brengen. De grote complicaties zijn hier:

1. de grote beperking die de draaicirkels van de vrachtwagens opleggen aan de plaatsing van
de kuil en

2. de onveiligheid die met het ontwerp wordt geïntroduceerd doordat vrachtverkeer niet goed
kan worden gescheiden van het verkeer van bezoekers (NB. het scheiden van
verkeersstromen was juist een belangrijk argument om voor een kuil te kiezen).

Om de problemen die ontstonden bij het ontwerpen van de terreininrichting met de kuil te
omzeilen, heeft Sweco een ontwerp gemaakt waarbij de containers voor de betaalde stomen
niet verdiept staan opgesteld, maar waarbij deze op maaiveld staan en de bezoekers een
halfhoog (hoogte ca. 1,50 meter) moeten oprijden om bij de containers te komen.

In figuur 5 is een impressie van dit ontwerp weergegeven. Dit ontwerp laat zien dat het wel
mogelijk lijkt het aanbiedstation op de locatie in te passen als gebruik gemaakt wordt van een
halfhoog bordes.

3. Het vervolg
Voor het vervolg van het project moet nu een keuze worden gemaakt. Als wordt vastgehouden
aan het beginsel dat de afvalcontainers in een kuil moeten worden opgesteld, dan moet
geconcludeerd worden dat de aangeboden kavel voor het aanbiedstation ongeschikt is.
Weliswaar kan de kavel worden vergroot door de westelijke grens onder het grote gebouw in
westelijke richting te verschuiven, maar hierdoor wordt de kavel veel groter zonder dat dit de
terreinlogistiek veel ten goede komt. Er ontstaat dan veel inefficiënt ruimtegebruik.

De redenen om eerder voor een kuil in plaats van een bordes te kiezen waren:
• de lange opstelstrook na de inrit op eigen terrein;
• het scheiden van verkeersstromen.

Nu dit laatste met de kuil niet lukt en de lange opstelstrook op eigen terrein ook met een
halfhoog bordes wordt gerealiseerd (zie figuur 5), kan ervoor gekozen worden het beginsel van
de verdiepte ligging van de containers te verlaten en over te gaan op een ontwerp met halfhoog
bordes. In dat geval is de kavel passend.

Voorgesteld wordt derhalve het schetsontwerp van figuur 5 verder uit te werken en zo te
bepalen hoe de beschikbare ruimte optimaal voor het gebruik als aanbiedstation kan worden
ingezet.
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Figuren 2, 3 en 4 -
Schetsen van terreininrichtingen voor een aanbiedstation met verdiepte kuil op 7poort

rijstrook bezoekers
rijstrook vrachtverkeer (= kuil)
KCA-depot
parkeerstrook bezoekers
container betaalde stroom
beheerdersloge
groenbunker
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Figuur 5 -
Impressie van ontwerp aanbiedstation met halfhoog bordes
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Reinigingsdienst De Liemers

Bestuursvergadering 13 januari 2021
Onderwerp:
Luierinzameling aanbiedstations

Advies: Luiers aanbiedstations apart verwerken

Agendapunt 7

Twee jaar geleden hebben wij in kaart gebracht wat de mogelijkheden waren voor het weer
apart verwerken van luiers op het aanbiedstation. Besloten is toen om nog niet over te gaan
tot het apart verwerken van luiers en dit later opnieuw te bezien.

Destijds is de volgende berekening gemaakt.

Meerkosten verwerking: 125 ton x€ 25,-per ton = € 3.125,-
Transport naar Nijmegen 125 ton x € 120,-per ton = € 15.000,-
Kosten totaal €18.125,-

Inmiddels is de situatie op onderdelen gewijzigd. Het belangrijkste verschil is dat het
verwerken van (grof) restafval nu veel duurder is geworden. Apart verwerken van de luiers is
nu goedkoper dan verbranden.

Minderkosten verwerking: 170 ton x€ 50,-per ton = € 8.500,-
Transport naar Nijmegen: 170 ton x€ 98,-per ton = € 16.750,-
Kosten totaal € 8.250,-

Hierbij dient aangetekend te worden dat de verwerker er van uitgaat dat het soortelijk
gewicht van luiers hoger is als destijds gedacht. Mocht dat in de praktijk toch niet het geval
zijn en de  oude  tonnages van toepassing zijn dan zijn de netto kosten circa € 10.000,-.

Met 170 ton is het milieurendement ook hoger dan destijds voorzien. Dit komt neer op
ongeveer 2 kg restafval per inwoner minder.

De offerte voor het transport is gebaseerd op een gezamenlijke inzameling bij de
aanbiedstations van RDL en op twee locaties in de gemeente Duiven en Westervoort. Het et
transport per ton kan nog dalen als er meer inzamelpunten, bijvoorbeeld bij
kinderdagverblijven, kunnen worden meegenomen. Een uitbreiding daarvan is echter een
taak van de gemeenten.



Reinigingsdienst De Liemers

Bestuursvergadering 13 januari 2021
Onderwerp:
Resultaat aanbestedingen

Advies: Kennisnemen van de uitkomst van de aanbestedingen

Agendapunt 8

In het laatste kwartaal van 2020 hebben er aanbestedingen plaatsgevonden van de
belangrijkste afvalstromen van het aanbiedstation, waarvoor de huidige overeenkomst afliep.
Het betreft AB-hout, C-hout, puin, bouw- en sloopafval (BSA), klein chemisch afval (KCA) en
tuinafval. Voor tuinafval was dat een Europese aanbesteding, voor de overige stromen een
meervoudig onderhandse. De overeenkomst voor tuinafval is voor een periode van twee jaar
met een tweejarige verlengingsoptie, de overige stromen zijn voor één jaar.
Alleen voor klein chemisch afval is de prijs in 2021 iets hoger dan in 2020, voor de overige
stromen daalt de prijs. Bij AB-hout en zeker tuinafval leidt dat tot zelfs tot een aanzienlijke
besparing. In totaal dalen de kosten bij gelijkblijvende tonnages met zo n € 90.000,- per jaar
voor deze zes stromen.

Zij bijlage voor een overzicht.



Bijlage bij agendapunt 8

Overzicht nieuwe tarieven Zevenaar/Lobith
Tonnage
2021

Tarief
2021

Tarief 2020
Zevenaar/Lobith

Verschil

1 BSA 550 129 140 -€6.050
2 Hout (AB) (*) 1900 61,35 68,75 -€14.060
3 Hout (C) 310 87,75 100 -€3.798
4 Puin (*) 2400 2,50 3 -€1.200
5 Tuinafval 5675 26,95 34,95 -€45.400
6 KCA (*) 68 600 580 + €1.360

Totaal -€69.148

(*) Alleen Zevenaar

Overzicht nieuwe tarieven  s-Heerenberg
Tonnage
2021

Tarief
2021

Tarief 2020
s-Heerenber 

Verschil

1 BSA 80 129 142,50 -€1.080
2 Hout (AB) 480 61,35 68,75 -€3.552

3 Hout (C) 70 87,75 102,50 -€848
4 Puin 850 2,50 5,75 -€2.763

5 Tuinafval 1550 26,95 34,95 -€12.400
6 KCA 17 600 580 + €340

Totaal -€20.303





* GROEN
SS LOKAAL BELANG LINKS

ZEVENAAR

MOTIE:
EXTRA BONUS BUITE DIE STMEDEWERKERS REINIGINGSDIENST RDL

De gemeenteraad van Zevenaar, in verga ering bijeen op 16 december 2020;

toelichting
In de raad van 25-11-2020 kwam aan de orde een motie van GroenLinks over een extra bonus voor
de boa s ivm met Covid-19. Door de burgemeester is daarbij gemeld dat medewerkers die vooraan
stonden bij het bestrijden van de gevolgen door de coronacrisis  iets extra s   hebben ontvangen.
Geconcludeerd werd daardoor dat de motie overbodig was waarna de motie is ingetrokken.

Verschillende fracties hebben wel aangegeven om in een volgende vergadering van gedachten te
willen wisselen over het voorstel van Lokaal Belang om ook wat extra's te doen voor nog een groep
medewerkers die duidelijk aantoonbaar en zichtbaar door de bijzondere omstandigheden ook een
extra stap hebben moeten zetten. In dit geval de medewerkers van de reinigingsdienst RDL

Constaterende dat:

Burgemeester en wethouders als waardering en blijk van goed werkgeverschap een extra
bonus hebben uitgekeerd aan de boa's binnen onze gemeente die een extra inspanning
hebben verricht tgv de coronacrisis.
De gemeenteraad van mening is dat het toekennen van een extra bonus zeker ook op zijn
plaats en te verantwoorden is voor de extra inzet van de medewerkers van de
reinigingsdienst RDL.

Vanaf het begin van de crisis die medewerkers met volle inzet en in (soms extreem) warm
weer er dagelijks voor gezorgd hebben dat de honderden meters lange files voor de
aanbiedstations werden weg ewerkt. De enorme toeloop van klussende en opruimende
inwoners is tot volle tevredenheid verwerkt. De pers heeft er destijds positieve aandacht aan
besteed.

Gesteld kan worden dat er in die bijzondere omstandigheden sprake was van een perfecte
dienstverlening.
Dat deze medewerkers- in tegenstelling tot bijna alle andere medewerkers van de
organisatie - hun taken niet thuis kunnen uitvoeren en met de vele  klantcontacten  extra
risico hebben gelopen .

O erwegende dat:

De medewerkers van de RDL door de coronacrisis duidelijk extra zijn belast en dat zij hun
taak vastberaden en zeker ook klantvriendelijk hebben uitgeoefend.
Zij daardoor een zeer positieve bijdrage hebben geleverd aan de dienstverlening van onze
gemeente richting onze inwoners/instellingen en het bedrijfsleven.



De buitendienstmedewerkers van de reinigingsdienst hun taken niet thuis kunnen
uitoefenen.

De medewerkers in die periode extra risico hebben gelopen vanwege de enorme toeloop van
bezoek en daardoor de vele contacten met de bezoekers.
De medewerkers weliswaar in dienst staan van de gemeenschappelijke regeling RDL maar
dat zij rechtspositioneel onder de gemeente Zevenaar vallen.
De gemeente Zevenaar in de  ersoon van de portefeuillehouder Milieu een directe
vertegenwoordiging heeft in het bestuur van de RDL.

Roept het college op:

1. De grote waardering die de gemeenteraad heeft voor de extra inspanningen die genoemde
medewerkers de afgelopen maanden hebben verricht over te brengen aan de RDL.

2. Het bestuur van de RDL te verzoeken die waardering in de vorm van een extra bonus tot
uiting te brengen.

Nb: Om niet als raad teveel  op de stoel  van het bestuur van de RDL te gaan zitten is bewust niet
aangegeven wat de hoogte van de extra beloning zou moeten zijn. Elk genoemd bedrag is in feite
arbitrair. Het is aan het bestuur om dit te be alen.

en gaat over tot de orde van de dag.

Zevenaar, 11 december 2020

Joost du Croix, Lokaal Belang
Bart Kagei, GroenLinks
Freek Jansen, CDA
Peter Pollmann, D66

Deze motie is aangenomen in de vergadering van 16 december 2020.

Stemverhouding: 18 voor, 8 tegen
Fracties voor: GroenLinks, CDA, D66, Lokaal Belang
Fracties tegen: PvdA, VVD, SP, Sociaal Zevenaar

De griffier,
W.M. van der Vlies

De voorzitter,

L.J.E.M. van Riswijk



 

 

 

 
Bestuur RDL 
Vergadering 13 januari 2021  
  
Aanwezig: C. Koers en W. Gerritsen (voorzitter) 
Ambtelijke ondersteuning: M. Krosenbrink (verslag) en H.Weijers. 
 
1. Opening 
De heer Gerritsen opent de digitale vergadering. 
 
2. Verslag 28 oktober 2020 
Het verslag van 28 oktober wordt vastgesteld. 
Naar aanleiding van punt 9 merkt de heer Weijers op dat de inhaaldag in een deel van 
Montferland op verzoek van RDL verplaatst is van zaterdag 22 naar vrijdag 21 mei. 
Naar aanleiding van punt 10 vraagt mevrouw Koers naar de stand van zaken. Er is intern 
aandacht gevraagd voor de communicatie met de gemeente Montferland over afwijkende 
inzameltijden bij een hittegolf.  
 
3. Toekomst RDL 
Het bestuur is tevreden over het huidige functioneren van RDL, maar kan zich vinden in de 
onderzoeksvraag om te kunnen vaststellen of wij de komende 15 jaar in deze vorm verder 
kunnen of dat er aanpassingen in de organisatievorm of -structuur nodig zijn. Deze opdracht 
gaan wij extern beleggen.  
 
4. Toekomst klankbordgroep 
Het bestuur is van mening dat de klankbordgroep alleen goed kan functioneren als daaraan 
wordt deelgenomen door raadsleden uit beide deelnemende gemeenten. De voorzitter gaat 
dit in eerste instantie oppakken. 
 

5. Stand van zaken aanbiedstation 
Bij de uitwerking van het eerste schetsontwerp is naar voren gekomen dat door de 
onevenwichtige verdeling van het aantal containers voor betaalde en onbetaalde stromen 
een verdiepte ligging niet mogelijk is. Een ontwerp met een verhoogde ligging van het 
betaalde deel is wel mogelijk. Het bestuur stemt er mee in om dit ontwerp verder uit te 
werken. 
Omdat de bestemmingsplanprocedure langer gaat duren dan eerder voorzien, is de planning 
voor het gereedkomen van het aanbiedstation met twee maanden verschoven. 
De gemeenteraad van Montferland heeft een duidelijke voorkeur voor het volledig open 
houden van het aanbiedstation in ’s-Heerenberg. De RDL zal hiervoor een plan uitwerken 
waarbij  ook het aanbiedstation in ’s-Heerenberg open blijft voor zowel betaalde als 
onbetaalde stromen afval.  
 
6. Logo 
Mede in afwachting van het onderzoek naar de toekomst van de RDL vindt het bestuur het 
niet opportuun om op dit moment tijd en geld te investeren in een nieuw logo. 
 
7. Luierinzameling 
Het bestuur vindt dat de extra kosten voor de aparte inzameling en verwerking van luiers 
verdedigbaar zijn vanwege het milieurendement. Mevrouw Koers pleit er voor ook met 
(koepels van) kinderdagverblijven afspraken te maken.  

Reinigingsdienst De Liemers 



 

 
   
 
8. Terugkoppeling aanbestedingen 
Het bestuur neemt kennis van de resultaten van enkele recente aanbestedingen voor de 
verwerking van afvalstromen van de aanbiedstations. Deze hebben een positief resultaat 
opgeleverd. 
 
9. Rondvraag 
Mevrouw Koers meldt dat de gemeenteraad van Zevenaar een motie heeft aangenomen 
waarin zij waardering uitspreekt voor de prestaties van de medewerkers van RDL in het in 
afgelopen Corona jaar. Het toekennen van een beloning is een taak van het management. 
Het bestuur zal bij het management de motie onder de aandacht brengen. Eventuele 
meerkosten kunnen gemeenten wellicht dekken uit de Coronabijdrage die zij van het Rijk 
krijgen. 


